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Bensõséges és szép ünnep-
ség helyszíne volt az elmúlt
hét péntekén a megyei fenn-
tartású Idõsek és Szenve-
délybetegek Otthona, a �szo-
ciális otthon�. Századik szü-
letésnapján köszöntötték az
otthon egyik lakóját, Mrena
Györgyné, Annuska nénit.

Száz szál fehér szekfûvel meg-
töltött gyönyörû virágkosár, sok-

Annuska néni száz éves

sok díszes virágcsokor, ünnepi
torták és ünnepi hangulat jelezte,
hogy nem mindennapi esemény-
re jöttek össze az otthon vezetõi,
lakói, s a békésszentandrási és a
szarvasi városvezetés képviselõi.
Annuska néni � aki most, száz-
éves korában is kitûnõ szellemi
frissességnek örvend �, moso-
lyogva és meghatódva fogadta a
köszöntõ szavakat, gratulációkat.

Elsõként Dávid Zoltán az ott-
hon igazgatója gratulált a jeles
születésnaphoz, további jó egész-
séget kívánva, majd Sinka József,
Békésszentandrás polgármestere
köszöntötte Annuska nénit, aki
két éve lakik itt Szarvason, a szo-
ciális otthonban, elõtte azonban
békésszentandrási lakos volt. A
szarvasi városvezetés nevében
Hetényi István alpolgármester fe-

jezte ki jókívánságait, majd Oláh
Géza a békésszentandrási Zalka
Mezõgazdasági Szövetkezet elnö-
ke is virággal köszöntötte Annus-
ka nénit, mint a szövetkezet
egyik legidõsebb tagját. Ott volt az
üdvözlõk sorában dr. Olasz Imre
is, aki hosszú idõ óta kezelõorvo-
sa. S ott voltak természetesen � és
mindenekelõtt �, családjának tag-
jai: három fia, György, Imre és Já-
nos, s köszöntötte õt 5 unokája és
9 dédunokája is. Annuska néni
századik születésnapjára üdvözlõ
levél érkezett Mádl Ferenctõl, a
Magyar Köztársaság elnökétõl,
Csehák Judit szociális- és család-
ügyi minisztertõl, valamint Do-
mokos Lászlótól, a megyei köz-
gyûlés elnökétõl.

Azt hiszem, akik ott voltunk
ezen az ünnepségen, mindannyi-
an gondultunk arra, milyen jó
lenne ilyen magas kort, így megél-
ni. Annuska néni ugyanis élet-
kora, s az õt ért megpróbáltatá-
sok ellenére sem felejtett el moso-
lyogni.

Átélt két háborút, harminc éves
korában megözvegyült, de mikor
arról kérdezem, hogy érzi magát,
mégis így felel: �Tudja, én ugyan
már százéves vagyok, de még
most is akkorákat tudok nevetni,
hogy a könnyem is kicsordul
bele�. S bár a kérdésre, hogy va-
jon mi lehet hosszú életének titka,
csak azt mondja, �olyan öreg va-
gyok már, hogy ezt is elfelejtet-
tem�, mégis talán éppen ez az Õ
titka � a nevetés.                              L.J.

A város
napja

Rendeletben állított emléket
Szarvas Város Képviselõtestüle-
te a város 1722-ben történt újra-
telepítésének  280 évforduló-
ján. A rendelet nevüket felsorol-
va adózik tisztelettel a 34 tele-
pesnek és kimondja, hogy a
letelpedési szerzõdésen szerep-
lõ dátum napját, július 23-át
Szarvas Város Napjának nyilvá-
nítja. A rendelet kimondja, hogy
a város napját elsõ alkalommal
2002. július 23-án, ezt követõen
pedig minden évben a július 23-
hoz legközelebb esõ munkaszü-
neti napon kell megtartani. Tar-
talmazza a rendelet azt is, hogy
ezekre a rendezvényekre Szar-
vas testvérvárosait is meg kell
hívni és a rendezvények költsé-
gét a város költségvetésében kü-
lön soron szerepelteti.

Sokan nem
fizetnek

Két esztendõvel ezelõtt több
százan részesültek támogatás-
ban a belvíz miatt károsodott
szarvasi ingatlanok tulajdono-
sai közül. Egyrészt vissza nem
térítendõ támogatást kaptak,
másrészt kamatmentes köl-
csönt, melyet � az összeg nagysá-
gától függõen � 5-15 év alatt kell
visszafizetniük. Illetve sajnos
sok esetben csak �kellene�, mert
� amint azt Hornok Lászlónétól,
a Polgármesteri Hivatal pénz-
ügyi osztályának fõelõadójától
megtudtuk �,  jónéhányan nem
sietnek befizetni a havi
törlesztõrészleteket, sokan több
havi befizetést is elmulasztot-
tak. Pedig az erre vonatkozó
helyi rendelet szerint 3 havi el-
maradás esetén az önkormány-
zat elrendelheti az egyösszegû
visszafizetést, illetve a végrehaj-
tást.

Az elmúlt héten 11 ingatlantu-
lajdonost kértek arra, hogy
jelenlen meg a Polgármesteri
Hivatalban. Õk azok, akik vagy
a részletfizetési kötelezettség
kezdetétõl, tehát 2001. január
1. óta nem fizetnek, vagy pedig
egészen másra használták fel a
kapott támogatást. Az õ esetük-
ben a népjóléti bizottság elren-
delte az egyösszegû visszafize-
tést. A felszólítottak közül mind-
össze négyen jelentek meg a kért
idõpontban. Amint azt a leg-
utóbbi testületi ülésen Babák
Mihály polgármester jelezte, a
négy ingatlan tulajdonosa haj-
landóságot mutatott az együtt-
mûködésre, ígéretet tettek az el-
maradás egyösszegû megfizeté-
sére, illetve a további rendsze-
res részletfizetésre. Éppen ezért
a polgármester az õ esetükben
arra kérte a képviselõtestületet,
hogy függesszék fel a végrehajtá-
si eljárást. A testület ezt el is fo-
gadta, így az említett négy eset-
ben  � ha valóban rendezik az
adósságot �, nem indul végre-
hajtási eljárás.                          L. J.

Az év legnagyobb eseménye,
hogy megkezdõdött a kétszáz-
éves évfordulójának ünneplésére
készülõ iskola felújítása, azon-
ban számos más fejlesztésrõl is
beszámolt az igazgató. A szakkép-
zési bevételek 17 millió forintjá-
ból elsõsorban számítógépes
programokat, számítógép-perifé-
riákat vásároltak, egyarán javítot-

Gimnázium: A tanév berekesztve
� A Vajda Péter Gimnázium és Szakközépiskolában hagyo-
mány, hogy az évzáró a puritán tényeké � kezdte beszédét
dr. Kepenyes János igazgató a múlt pénteki tanévzárón,
melyen köszönthette a gimnázium öregdiákjait, Babák
Mihály polgármestert, országgyûlési képviselõt, Földesi
Zoltán országgyûlési képviselõt és Sonkoly Jánost az Öreg-
diákok Baráti Körének titkárát.

ták a szakmai és a közismereti tár-
gyak tanításának feltételeit. Kü-
lönféle országos pályázatokon
összesen majd� 10 millió forintot
nyert az iskola, amiben a számítás-
technikán kívül a sportolási felté-
telek és a tanesztközök fejleszté-
se, erdei iskolai, diákcsere prog-
ram is szerepelt.

Az év értékelésekor néhány

diák és felkészítõ tanáraik ered-
ményét az egész isola elõtt kiemel-
te az igazgtó. Így hangzott el orszá-
gos tanulmányi versenyeken elért
sikereik révén Laurik Lenke, Far-
kas Péter, Liska Katalin, Nagrand
Tünde, Garai Lilla, Aszódi Attila,
Tusjak Ágnes, a sportban nyújtott
kimagasló teljesítményük elisme-
réseként Petrovics Olivér, Matus
Tamás, Urbancsok Endre, Fábián
Éva, Zalán Tamás, Szikora Olivér
neve.

Az igazgató osztályonként felso-
rolta a kitûnõ és a jeles eredményt
elért tanulókat, majd a díjak és a
jutalmak kiosztása következett.
Babák Mihály polgármester a vá-
ros önkorányzata által megítélt
Közmûvelõdésért Díjat dr. Kutas
Ferencnek adta át. Az iskola leg-
rangosabb díját a Vajda Díjat idén
nem adták ki, viszont nagyon so-
kan részesültek különbözõ � a
gimnázium volt diákjai által alapí-
tott � díjban, kitüntetésben. Az is-
kola alpításának 200. évforduló-
ja alkalmából jubileumi díjra tett
felajánlást összesen 100 ezer fo-
rint értékben Bõdi János, aki 35
éve kapta meg a Vajda Díjat. A hu-
mán tantárgyakban nyújtott ki-
emelkedõ teljesíményéért Rá-
gyanszki Márta, reál tantárgyak-
ban nyújtott kiemelkedõ teljesít-
ményéért Blaskó Dénes, sporttel-
jesítményéért Petrovics Olivér , a
nûvészetek terén nyújtott teljesít-
ményéért Tusjak Ágnes vehette át
az Évforduló Díjat.

Bár az igazgató azt mondta, a
díjátadások jeletik az ünnepség
lekellemesebb perceit, ám a �kö-
zönség� visszajelzése mintha azt
mutatta volna, hogy legtöbbek-
nek dr. Kepenyes János követke-
zõ kijelentése okozott igazi örö-
möt: �Ezennel a 2001/2002-es
tanévet berekesztem.�            K.Zs.

A Szarvasi Vajda Péter Alapítvány Kuratóriuma
tisztelettel közli mindazon magánszemélyekkel és
szervezetekkel, akik a Gimnázium alapítása 200.
évfordulójának méltó megünnepléséhez anyagi-
akkal is hozzájárulnának, hogy a közhasznúnak mi-
nõsülõ alapítványunk számlaszáma:

OTP Bank Rt. Szarvasi Fiók:
11733058-20019529

Köszönjük támogatásukat!

� Az új ciklusban új kihívá-
sokkal kell szembenézni, más
szereposztáshoz kell alkalmaz-
kodni. Az egészségmegõrzésrõl
csak annyit, hogy hál� istennek
jól vagyok. Az új helyzetben
sem kívánok másképp dolgoz-
ni, mint eddig, építeni, elõreha-
ladni, továbbra is ezek a fõ cél-
kitûzések, ha most nem is errõl
szól elsõsorban a parlament
munka, és az új kormánynak is
mások az elképzelései, mint a
polgári kormánynak voltak. Az
utóbbi két három évben a gaz-
dasági növekedésen volt a hang-
súly, s azon, hogy javítsuk a pol-
gárok megélhetésének esélyeit,
ezzel együtt a gazdaság alapjait
erõsítsük. Úgy látom, a választá-
sok óta eltelt idõben, hogy most
nem ez dívik, de gondolom idõ-
vel ez a kormány is rájön � a vá-
lasztási ígéretek teljesítése után
�, hogy a gazdasági alapozást, a
holnap megteremtését tovább
kell folytatni.

� Nyilván Szarvason is.
� Természetesen. Ahogyan

eddig, ezután is a folyamatos �
és régi lemaradásokat pótló �
fejlesztésen dolgozunk, a körzet
képviselõjével, a testület tagjai-
val közösen. Az elõzõ ciklusból
áthúzódó nagyberuházások
mellett, melyekre rendelkezésre
állnak a központi-, és helyi for-

Sikerre vinni a
kezdeményezéseket

A térség országgyûlési képviselõivel készített interjúsoro-
zat befejezõ darabját olvashatják az alábbiakban olvasóink,
Földesi Zoltán és Domokos László után utoljára, de nem
utolsó sorban a második ciklusát töltõ Babák Mihállyal be-
szélgettünk. Mindenek elõtt afelõl érdeklõdtünk, nyugal-
masabbnak, �egészségmegõrzõbbnek� tûnik-e a most kez-
dõdött újabb négy év.

rások, intenzív stratégiai és tak-
tikai tervezésbe kezdtünk, hogy
az új kormány idején is várható
programok beindulásakor
azonnal tudjunk mozdulni. Itt
kell megjegyezzem, hogy nem
elhyanyagolható, sõt messzeme-
nõkig elismerésre méltó az a
munka, amit a város, de a kis-
térség és a megye fejlõdéséért
is elvégzett Domokos László,
azt hiszem, hogy bármely kor-
ral, korszakkal összehasonlítva
is nagyon jó eredményeket ho-
zott.

� Említette a stratégiai és tak-
tikai tervezést, hallhatnánk
ezek sarokpontjairól?

� Nagyon fontos az iskolák to-
vábbi felújításának programja,
egy �általános tatarozás�, ami az
oktatás körülményeinek minõ-
ségi változását jelenthetné. Na-
gyon fontos a Kossuth utcai
gyógyfürdõ-gyógyszálló prog-
ram megvalósítása, amint a to-
vábbi lakásépítések is, hiszen a
kormányprogram 2006-ra min-
den igénylõnek lakást ígért, ter-
vek kellenek tehát, s lesznek is,
a további lakásépítésre. Ugyan-
csak fontos a piactér fejlesztése,
az egészségügyi privatizáció
végrehajtása, ennek feltételei
reméljük hamarosan tisztázód-
hatnak.

Folytatás a 3. oldalon


